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1. Formalia 
F1 Möte öppnas 

F2 Val av sekreterare 

Norea 

F3 Val av justerare 

Line 

F4 Fastställa föredragslista 

Dagordningen fastställs 



2. Information 

I1 Gå igenom föregående protokoll 

Protokoll från 30/10-2020 

Joel går igenom protokollet. 

I2 Nytt från HumSek  
 
 Joel var på HumSeks möte eftersom vi inte har en representant. HumSek 
har valt ny styrelse och kommer snart planera sitt nästa möte. Till dess 
ska SpLitt ha valt en representant. 
 

I3 Nytt från SAMO  
 
 Norea berättar kort om SAMO-utbildningen förra veckan. Inget nytt. 

I4 Ekonomisk rapport   
 
 Budgetförslag har lämnats in för Halloweenfesten. Det har varit 
problem att få fram fakturor till oss. Budgeten ser bra ut. 
 

I5 Per capsulam-beslut 
 
 Inga beslut har tagits de senaste veckorna. 
 

I6 Information från kåren 
 
 Inget nytt. 
 

I7 Hur går styrelsearbete till? 
 
 Joel förklarar för de nya ledamöterna hur de olika posterna i 
styrelsen fungerar samt hur vi sköter arbetet med projektgrupper. 
 



Allergier: Jordnötter (ej luftburet), gluten, mjölkprotein, 
nattskuggeväxter (potatis, tomat etc.), citrus, stenfrukter (äpple), 
laktos, fisk och skaldjur, soja, vegan. Inget luftburet. 

3. Diskussion  

D1 Utvärdering boksläppet 
 
Hur gick boksläppet? 
 
Det gick bra enligt Line. Inga problem, livestreamen fungerade, Joel 
gjorde ett bra jobb, Elin var trevlig. Tråkigt att det inte gick att 
göra så stort. 
Frida tycker att det gick bra och att författaren var intressant att 
lyssna på. 
Salina upplevde att ljudet var dåligt under streamen. Det hördes 
lågt. 
Alice WB tycker att vi borde avslöjat författaren innan släppet för 
att det är roligt att få chans att läsa författarens bok innan. 
Hanna undrar om budgeten hölls. Line tror att det drog 50 kronor över 
budget. 

D2 Skrivtävling 2021 
 

Vi börjar att planera inför skrivartävlingen som avgörs under 
vårterminen. Vad kan vi ha för tema? Vilka vill sitta i jury? Någon 
som vill vara med och utforma tävlingen? 
 
Joel undrar vilka som vill vara med: Line, Valdemar, Tilde, Rebecca, 
Kelly, Wilma. 
Förslag läggs fram att projektgruppen själva ska välja tema, inte 
hela styrelsen. 
Joel föreslår att tävlingen börjar i december och avslutas i 
februari. 

 

D3 Skrivcirklar 
 

Första skrivcirkeln är 6 november, Line håller i den. Hur ser det ut? 
Finns det tankar på vad vi vill få ut av skrivcirklarna? 
 
Line berättar om tanken bakom skrivcirklarna.  
Hanna undrar om det finns någon ny ledamot som skulle vilja hålla i 
en skrivcirkel. 



D4 Kick-Off 
 

Nu när det nya styrelsen är vald kan det vara på sin plats att ha en 
kick-off för att lära känna varandra lite bättre. Vad vill vi göra på 
den? 
 
Förslag: tebjudning, spela spel (sällskapsspel), partyspel (t.ex. 
jackbox), bio, bowling, lekar (t.ex. charader), spelkväll. 
Salina har förslag på ett spel där man har lappar med olika 
kategorier och utmaningar. 

 

D5 Halloweenfest 
 

Hur ser läget ut inför Halloweenfesten? 
 
Hanna har skrivit ett budgetförslag.  
Många kunde vara med att hjälpa dekorera innan festen. Även några som 
ville vara med i murder mystery. 
I morgon åker projektgruppen och handlar. 
Hanna efterlyser vita lakan. 
Ska man komma tidigare ska man var i tryggheten klockan 17. 
Line påminner om att man kan ta med mat och mikra i lokalen och att 
alla ska anmäla sig och “köpa” biljett. 
 
Folk som kommer tidigare: Line, Wilma, Joel, Frida, Kelly, Salina. 
 

D6 Tidskrift 
 

Line har önskat ett punkt att prata om en eventuell tidskrift. 
 
En tidskrift publicerad av SpLitt som släpps i ett nummer per termin. 
Hanna undrar om den ska vara kopplad till SpLitt, alltså att den 
samtidigt gör reklam för föreningen. Line svarar ja. 
Joel undrar vad som krävs för att starta detta. Line svarar: 
engagemang, pengar och texter. 
Kan man be kåren om ekonomiskt stöd? Kolla upp. 
Alice WB lyfter upp att vi kanske kan få använda HumLabs in design. 
Alla dessa frågor är upp till redaktionen att reda ut. 
Förslaget är att starta en redaktion som får sätta igång med 
frågorna. 
 

D7 Event 20/21 



 
En öppen diskussionspunkt om det finns något som vi kan tänka oss att 
göra. Här är det helt fritt att komma med idéer och tankar på allt 
möjligt vi kan tänka oss göra! 
 
Rebecca undrar om insparksaktiviteterna som inte blev av fortfarande 
ligger på bordet? Svar ja. 
Alice WB föreslår att vi ska ha bio i hörsalarna/gradängsalarna. 
Frida har ett förslag om ett live mario party. Som en aktivitetskväll 
med mariotema och aktiviteter. 
Line föreslår ett jultematiskt event. 
Norea föreslår semmelstafett.  
Alice WB föreslår glöggfest. 
Joel föreslår snöbyggartävling igen. 
Sofia föreslår en till utklädningsfest. Förslag på tema: film. 
Frida föreslår luciatåg. Med en tvist att skriva om låtarna med 
litteraturtext. 
Kelly föreslår ugly sweater party. 
Hanna föreslår en finsittning. 
Valdemar föreslår något i biologica konferensrum/hörsal (som har 
mikrofoner på alla platser). 
Salina bollar vidare med en idé om att hålla presentation om vad man 
vill. Här passar föregående lokal utmärkt. 
Rebecca vill ha en fest med tema “Vilket århundrande är det?” igen. 
 
Hanna berättar att vi har ett överskott i budgeten och kan hålla det 
i åtanke för det vore bra om vi använde upp pengarna. 
 
Det finns inga restriktioner om hur många alkoholevent vi får ha. 
Line lyfter upp att det är viktigt att även fånga upp människor som 
tycker att alkohol är obehagligt. 

4. Beslut 

B1 Skrivtävling 2021 
Förslag: En projektgrupp sätts ihop som börjar planera tävlingen. 
Förslaget godkänns. 

B2 Kick-Off 
Förslag: spelkväll i någon form. 
Förslaget godkänns. 

B3 Halloweenfest 
Förslag: budgeten 



Förslag godkänns 

B4 Tidskrift 
Förslag: Starta en redaktion 
Förslaget godkänns 

B5 Event 20/21 
Förslag: vi bordlägger förslaget om vilka event vi ska göra. 
Förslaget godkänns 

5. Övrig fråga:  
Line berättar om boktipsen på instagram och inbjuder hela styrelsen 
att skicka tips till henne. 
Line ber Joel lägga till julaktivitet till kommande protokoll. 
Joel funderar över hur informationsflödet ska fungera eftersom inte 
alla har facebook. Förslag: WhatsApp, mejl, eller bara skaffa 
messenger. Norea föreslår Signal istället för WhatsApp. Salina 
påpekar att mejl är svårt att diskutera i. Valdemar föreslår Discord. 
Joel föreslår att vi använder discord. Vi röstar. Förslaget godkänns. 
Joel lyfter upp att det är viktigt att ladda ner appen och se till 
att man får notifikationer från den. Detta blir ett försök. 
Line erbjuder att skapa en chatt för redaktionsgruppen som är: Line, 
Norea, Mimmi, Alice T, Salina, Rebecca, Kelly, Viktor, Hanna, Alice 
WB, Wilma. 

6. Mötet avslutas 
 

Underskrifter 

Ordförande: 
 
Sekreterare: 
 
Justerare:  


